
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 19. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 90
Forslag til lov om Familieretshuset.

Af børne- og socialministeren (Mai Mercado)

Spørgsmål 2
Det fremgår af bemærkningerne til lovforslaget, at Familieretshuset skal have personale,

der er kvalificeret til at varetage den brede vifte af forskellige familieretlige sager. Det

fremgår ligeledes af bemærkningerne til lovforslaget, at der efter behov i den konkrete

sag vil ske inddragelse af og/eller være et koordinerende samarbejde med relevante

myndigheder og fagfolk, der varetager højt specialiserede funktioner i forbindelse med de

særlige problemstillinger, der måtte være konstateret hos familien. Kan ministeren be-

kræfte, at der på denne baggrund ved behov vil ske inddragelse af fagfolk med speciali-

seret viden omkring de særlige problemstillinger, som handicappede forældre kan stå

overfor ved en skilsmissebehandling i det nye familieretssystem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karin Nødgaard (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karin.Nodgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
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